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Geachte, 
 
Langs deze weg wil ik het college onderstaande voorleggen en ook graag een spoedige 
beantwoording van de daaronder gestelde vragen. Dit daar het budget voor de ASD loopt tot eind deze 
maand december en het dus van belang is om straks voor de jaarrekening te weten of dit budget 
toereikend is geweest en besteed waarvoor het is bedoeld. 
 
Probleemstelling: Via 1 van de bij mij bekende ASD leden kreeg ik volgende problematiek mee. 
Hieronder stukje uit de mail met betreffende lid. 
 
> Ik kreeg mee dat er helemaal geen vergoeding meer wordt uitbetaald aan u en uw collega’s met het 
argument dat er geen fysieke vergaderingen meer zijn, Corona, en dat derhalve u uw vergoeding niet 
meer ontvangt. En wel verricht u uw werkzaamheden. Er wordt alleen vergoed op daadwerkelijk fysiek 
aanwezig zijn bij een vergadering. 
>  
> In vergaderstuk behorende bij het Raadstuk aangaande de ASD behandeld in de Raad 30 september 
2020, wordt ook de actieve inzet om tot de nieuwe verordening benoemd. Dus ook daarvoor heeft de 
ASD als geheel actief een rol gespeeld en tijd aan besteed. 
>  
> Het lijkt dus duidelijk dat er wel werk van de ASD-leden wordt verwacht maar u ontvangt hier geen 
vergoeding meer voor. 
 
Vragen: 
Klopt het wat hierboven wordt aangegeven? Dat sinds er geen fysieke vergaderingen meer zijn er ook 
geen vergoedingen meer worden uitbetaald? 
Klopt het dat er minstens tot aan de hier boven genoemde verordening wel, al is het maar om over de 
verordening te adviseren, werk door deze ASD leden is verzet? 
Welke vragen heeft u aan de ASD-leden voorgelegd? Welke zijn in behandeling genomen? Welke niet 
en waarom niet? 
 
Betreffende ASD lid heeft verklaard dat hij 2 vragen gesteld door de gemeente aangaande nieuw 
beleid of harmonisatie beleid heeft geweigerd omdat dit lid helemaal geen vergoeding meer krijgt. 
Meen dat er een 5 euro aan directe onkosten telefoon, porto en kopieën kon worden vergoed..... Dit lid 
heeft ons overtuigd dat er in het wel geleverde werk vele uren zijn gestoken in de wel aan dit lid 
gestelde vragen die ook behandeld zijn. 
Wat is de mening van het College hierin? Wat gaat het college met deze,indirecte, klacht doen? 
 
In geval dat: 
- Er worden wel vergoedingen uit betaald. Hoe bepaald u dan de vergoeding? Aan wie en hoeveel? Tot 
wanneer heeft u deze vergoeding uitgekeerd? 
 
- Er worden geen vergoedingen meer uitbetaald. Sinds wanneer niet meer? Waarom niet?  
 
Is het budget welke beschikbaar is voor de ASD benut? Zo ja waaraan? Zo nee waarom niet? 
Is er budget over? Zo ja, hoe komt dit? Wat wordt er met het restant van dit budget gedaan en 
waarom? 
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Er is per 1 januari a.s. een nieuwe verordening van kracht. Ook in januari is er nog wel sprake van 
Corona. Hoe gaat het College hier in de toekomst met de nieuwe ASD leden mee om? Meen dat er 
voor deze calamiteit Corona, niets is geregeld in de nieuwe verordening? 
Klopt dit? Zo ja komt er dan een voorstel vanuit het College? Zo ja dan hopen we dit spoedig te horen. 
Zo nee, waarom niet? 
 
Tot zo ver, 
Vriendelijke groet, 
Diane de Zeeuw, VVD West Betuwe 

 


